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VVD Woensdrecht – financiële beschouwingen 

Begroting 2019 
 

 

 

Dit is de eerste begroting van dit nieuwe college. Wederom kan de VVD constateren dat er een 
verbeteringsslag is gemaakt in de leesbaarheid van het document. Het verzamelen van de indicatoren 
op de plaats waarop ze van toepassing zijn geeft een duidelijker beeld waar we staan. Voor de VVD 
betreft dit zaken waar we goed kunnen vergelijken met anderen, waar we duidelijk invloed op kunnen 
uitoefenen, die politiek relevant zijn en waar we echt op kunnen sturen. Via de indicatoren zou het op 
die manier mogelijk moeten worden om dermate sturing te geven dat Woensdrecht een prachtige, 
veilige en prettig leefbare gemeente wordt voor iedereen. 

 

 

Openbare ruimte 
Na jaren van bezuinigingen kunnen we in 2019 weer investeren in de openbare ruimte. Met de extra 
investeringen in het verlichtingsplan en het ophogen van onze investeringen in het openbaar groen en 
wegenbeheersplan brengen we het onderhoudslevel naar een hoger niveau. Samen met de inzet van 
de wijkteams zouden deze investeringen moeten kunnen zorgen voor een nette en schone gemeente 
waarin elke medebewoner veilig en zonder zorgen met de fiets, te voet of met de auto zich kan 
voortbewegen.  
  
Klachten van medebewoners over de openbare ruimte worden natuurlijk geregistreerd en gemonitord. 
Kan de VVD ervan uit gaan dat er gestreefd wordt naar een snelle en daadkrachtige reactie op klachten 
van inwoners over hun omgeving? En wat gaat het college doen om op lange termijn preventief op te 
treden om klachten te voorkomen? 
 

Wonen 
Afgelopen jaar is er veel gebeurd op de Woensdrechtse woningmarkt. Er zijn projecten gerealiseerd, 
gestart of aangekondigd in bijna alle kernen. Er zijn nieuwe woonvormen bij (tiny houses), duurzame 
woningen (project Noordrand) en er wordt verder gezocht naar nieuwe locaties (plan 
Semmelweisstraat). In de krant hebben wij vernomen dat er in de Raadhuisstraat 112 zorgwoningen 
bij komen. Gaat het college in andere projecten ook kijken voor woningprojecten naar andere 
doelgroepen, zoals starters en doorstromers? 
 

Financiën 
Het college heeft ook financiële ruimte gevonden ten behoeve van de kapitaalslasten van het 

gemeentehuis en zijn hier afspraken over gemaakt met de Provincie. 

De financiële lasten die dit met zich meebrengt worden niet op de burger afgewenteld. De lasten 

stijgingen blijven binnen de inflatiestijging zoals afgesproken met onze coalitiepartners. Afwijkend 

hierop is de stijging van de afvalstoffenheffing. Het vast tarief blijft hier hetzelfde echter de kosten, 

voor het ophalen van het restafval, worden verhoogd met 50%. Dit conform de gedachtenfilosofie “de 

vervuiler betaalt”. Bij het goed scheiden van de afvalstromen blijven ook de totale kosten van de 

afvalstoffenheffing binnen de inflatiestijging.  

 

Handhaving 
De VVD houdt net als iedereen van een schone gemeente en een schoon buitengebied. Hoewel er veel 

mensen zijn die bijdragen aan een fatsoenlijke omgeving, zijn er helaas ook nog steeds problemen. 

Meer dan ooit tevoren wordt de gemeente opgeschrikt door illegale afvaldumpingen en bijzettingen 

bij containers. Hoe gaat het college handelen op  het illegaal dumpen van afval bij containers en in het 

buitengebied? 
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Afgelopen jaren zijn we in Woensdrecht geconfronteerd met dumpingen van drugsafval in het 

buitengebied. Enkele weken geleden zelfs met een vat afval in de Lange Steen. Onze boswachter vraagt 

al lang in de media om extra ondersteuning om deze afschuwelijke ecologische misdrijven met risico’s 

voor natuur, recreant en hemzelf te bestraffen en voorkomen. Zeker nu er ook ten behoeve van 

bewustwording een campagne gestart wordt en extra gelden ter beschikking komen. Zoals we ook 

konden zien op tv bij één vandaag waar onze boswachter dit toelichtte. Kunnen we sterker de politie/ 

BOA’s inzetten met hogere kans op het betrappen op heterdaad zodat illegaal dumpen van afval 

effectief wordt aangepakt? Als inwoners zien dat er meer wordt opgetreden bij zulke wantoestanden 

helpt dat volgens de VVD om de aangiftebereidheid bij onze inwoners te verhogen. 

 

Welzijn 
Voor de VVD zijn zelfredzaamheid, zelfstandigheid en verantwoordelijkheid een van de belangrijkste 

pijlers voor een sociaal rechtvaardig Woensdrecht. Wij zijn blij dat het coalitieakkoord dit uitdraagt: de 

eigen verantwoordelijkheid is het uitgangspunt. Mensen worden begeleid naar zelfredzaamheid met 

een eigen inkomen. 

 

Wij zijn blij dat het college streeft om uitgaves binnen het Sociaal Domein worden opgevangen in de 

daarvoor bestemde budgetten. Het uitgangsprincipe in de werkbegroting Sociaal Domein blijft 

overeind “In = Uit”. De komende jaren worden toch tekorten voorzien. Waar komen deze tekorten 

vandaan? Is het college van plan om deze reserve te zijner tijd extra aan te vullen? 

 

“Niemand valt buiten de boot” blijft ons principe en dat lijkt goed te lukken. De aandacht moet vooral 

worden gericht op een goede communicatie, correct gebruik van de mogelijkheden en het bestrijden 

van fraude. Toch gaat het helaas weleens mis. Bij de uitzending van Nieuwsuur over fraude met 

uitkeringen blijkt dat huis/bezittingen door arbeidsmigranten/allochtonen niet worden opgegeven bij 

de sociale dienst. Speelt dit ook in onze gemeente? Dezelfde vraag geldt ook wat betreft het gebruik 

maken van een WW-uitkering/bijstandsuitkering indien ze teruggaan naar hun thuisland. 

 

Economie 

Aviolanda maakt goede ontwikkelingen door en dat stimuleren wij. Ook de activiteiten die gepland zijn 

voor de F-35 en het motorenonderhoud F135 zijn goed voor de werkgelegenheid, ook op lange termijn. 

Wel kan men stellen dat dit beter onder de aandacht gebracht kan worden. Veel mensen die onze 

gemeente dagelijks passeren op de A4 zijn niet op de hoogte wat er bij Aviolanda allemaal gebeurt. 

Om dit beter onder de aandacht te brengen heeft de VVD een motie voorbereid. De VVD is op deze 

motie gekomen toen onze gemeenteraad was uitgenodigd om de laatste stand van zaken te bespreken 

over Aviolanda. Meer bekendheid, aanwas van menselijk en geldelijk kapitaal kunnen we hier op een 

relatief eenvoudige wijze bereiken door het plaatsen van borden langs deze A4. 

 

De VVD is verheugd dat er in de toekomst nauwkeurig wordt gekeken naar kansen in de 

Woensdrechtse detailhandel. Wij hopen dat er veel kansen worden gevonden in het 

koopstromenonderzoek. Gaat het koopstromenonderzoek naast het koopgedrag van consumenten 

ook aantonen waar eventueel stuurbare bedreigingen of zwaktes zijn van onze Woensdrechtse 

detailhandel?  

 

Het starterscentrum in de regio met het motto “van uitkering naar werk” wordt gewaardeerd. Op de 

bijeenkomst van de RWB van 29 augustus jl. werd benadrukt dat onze Woensdrechtse wijze van 

omgaan met starters goed valt bij ondernemers. Kan het college ons vertellen hoeveel starters er 

geholpen zijn afgelopen jaar met het Starterscentrum en hoeveel uitkeringsgerechtigden er via het 

starterscentrum uit een uitkeringssituatie zijn geholpen? Liggen hier structurele kansen of zijn er ook 

risico’s? 
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Dienstverlening 

 

Betere dienstverlening – thuis, op het gemeentehuis en digitaal – staat bij de VVD Woensdrecht hoog 

in het vaandel. Wanneer kunnen we de eerste voorstellen verwachten om dit verder te verbeteren? 

 

 

Tot slot en dank 

 

Al met al kunnen we zeggen dat er een ambitieuze begroting 2019 voor ons ligt. Het begrotingsjaar 

2019 sluit positief zoals ook de opvolgende jaren 2020 t/m 2022. Onze financiële speelruimte is echter 

beperkt bij tegenvallers. Oplettendheid blijft geboden maar dat is de wethouder van financiën wel 

toevertrouwd.  

 

Een woord van dank aan allen die hebben meegewerkt aan deze begroting.   

 

 

Manus Bolders en Robbert-Jan Willeboordse 

Fractie VVD Woensdrecht  

November 2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


